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REFERAT FRA STYREMØTE (3) 

I 
NORSK IRSKSETTERKLUBB 

 
Dato:  21.03.2017 

 

Sted:  Telefonmøte på SKYPE kl. 19.45 – 21.45 

 

Tilstede: Tore Salvesen, Lene Moen, Eldri Kjørren (etter kl 21.00),  Jørgen Krabbedal, 

Jan E. Sperre, Vidar Molvær, Christell Seljesether (inn som styremedlem for 

Eldri Kjørren frem til kl. 21.10)) og Aleksander Eid. Eldri kom inn kl. 21.10. 

 

Referent: Ellen B. Dobloug 

     

Sak 30/17: Godkjenning av innkallingen 

  Vedtak: Godkjent. 

   

Sak 31/17: Godkjenning av referat fra forrige styremøte 23.02.17  

 Vedtak: Godkjent. 

 

Sak 32/17: Referatsaker 

• Svarbrev sendt til avdelingene vedrørende søknader om støtte til 

juibileumsarrangement. 

• Svarbrev til Avd. 3 vedr. avslag på søknad om støtte til 

avdelingsarrangement. 

• Morten Risstad foreslått som kandidat til Fagkomite FKF. 

• Forslag på Knut Reed som kandidat til styret i FKF. 

• Forslag på Elisabeth Haukaas Bjerke som kandidat til valgkomiteen i 

FKF. 

• Gave fra Dag Wittusen i forbindelse med 100-års jubileet. 

Sak 33/17: Oppfølging av styresak 17/17 - Valpeannonser 

  Jørgen orienterte.  Vedtak: Jørgen følger opp videre med «Fuglehunden».  

Sak 34/17: Fóravtale vedr. Jubileumsprøve/utstilling, samt Trippelprøven 

  Jan orienterte.  Han har fått en bra avtale med levering av fór, dekken m.m. til 

  prøvene/utstilling. Avdelingene står fritt til å ta kontakt og gjøre en egen  

  forespørsel. Det sendes ut en mail vedr. dette til avdelingene. Vedtak: Jan 

  sender mail til avdelingene.  

 

Sak 35/17:  Reklameplassering på hjemmesiden www.nisk.no  

Saken har vært drøftet tidligere og det er gjort vedtak om dette på tidligere RS. 

Bør styret likevel ta en runde til på dette?  Også sett i sammenheng med ny 

fóravtale? Vedtak: Saken tas opp til diskusjon lørdagen før NISK RS 2017. 

 

Sak 36/17:  Revisjon av jaktprøvereglementet 

http://www.nisk.no/
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Eventuelle forslag.  Første frist 1.5.17.  Det kom forslag om at deltakere som 

har oppnådd 1. AK på en jaktprøve, skal få mulighet til å få refundert 75% av 

ytterligere påmeldinger på andre arrangement. Vedtak: Jan utarbeider et 

forslag til behandling av styret før det besluttes om saken skal sendes FKF 

DU.  

 

Sak 37/17: Årsmelding – Årsmøtesaker - Status 

 Budsjett/regnskap – se utsendt regnskap fra Ellen. 

 Årsberetning. Vidar og Jørgen følger opp sine oppgaver. 

 Forslag fra styret til RS.  

 Vedtak:  Ellen sender purring til avdelingene på frist for saker til RS som 

må ha innkommet styret senest 5 uker før møtedato. 

 

Sak 38/17: Fastsettelse vedr. behandling av søknad om tildeling av æredsmedlemskap 

Se vedlagt reglement vedtatt på RS 2016. Hvor skal utdelingen foregå? På 

NISK RS eller f.eks. under årsmøte til avdelingen vedkommende tilhører?  Det 

er ønskelig å fortsette med tildeling av gullmerke under NISK RS. Vedtak: 

Det sendes brev til avdelingene og DK’er om hvilken løsning kan være 

ønskelig. 

 

Sak 39/17: Trippelprøven – Forberedelser - Status 

Jan Arild Kingswick har påtatt seg jobben som prøveleder. Ellen har sendt ut 

dommerforespørsler til 73 dommere.  Av disse har foreløpig11 sagt nei, 3 ja.  

Det er stor konkurranse om dommere denne helgen, da det er NM Skog, NESK 

Kiær, NISK avd. 7 i samarbeid med Røros JFF, Inn-Trøndelag FK m.fl. Det 

kan være behov for 38 dommerdøgn under prøven, basert på estimert antall 

partier. Premier er bestilt og mottatt fra Magnor. Pistoler, ammunisjon og 

dommerbøker er ordnet lånt av Hedmark og Oppland FK. Vedtak: 

Orienteringen tas til etterretning. 

 

Sak 40/17: RU-møte 29.3.17 - Møtesaker 

  Se vedlegg 8 også utsendt tidligere. Når det gjelder VM og St. Hubertus,  

  foreslås det at de som er interessert i å delta, må få anledning til å kvalifisere 

  seg. Vedtak: Styremedlemmene kommer tilbake med innspill. 

 

Sak 41/17:  NISK-Cup – Status – Hva gjør vi videre? 

   Registreringen er omfattende.  Det er sendt ut en forespørsel til avdelingene 

  om bistand med dette arbeidet, uten at det har kommet noen reaksjon. 

  Vedtak: Vi prøver å få jobbet videre med registreringen slik det er i dag, 

  og avventer de som har fått forespørsel om å lage en elektronisk løsning 

  for registrering av innsendte resultater.  En slik løsning vil kunne være 

  aktuell fra høsten 2017. 

 

Sak 42/17: Jubileumsarrangement - Status 
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• Budsjett.  Oversendt forslag/utkast fra Jan/Vidar.  

• Referat fra Jubileumskomiteen. Vidar orienterte.  Det skal være møte i 

komiteen i morgen 22.3. Tore ba om at referater fra møter sendes styret 

til orientering.  

• Innbydelser. Håper å få sendt det til styret i morgen 22.3. til 

gjennomlesing.  Dette ønskes prioritert. 

• Videre arbeidsoppgaver. Hege jobber fortløpende med sponsorer. Jobbe 

videre med programmet under arrangementet. Tore tar på seg 

hovedansvaret for organiseringen av jubileumsmiddagen.  

• Tilbud til avdelinger om deltakelse fra hovedstyret. Settes opp som et 

punkt til NISK RS.  

 

Sak 43/17: Eventuelt  

- Henvendelse fra avd. 3 vedr. avslag på støtte arrangement. Tore orienterte. 

   

Neste styremøte: Onsdag 26. april kl. 19.30 på SKYPE.  

 

 

Referent: Ellen B. Dobloug 


